
Zápis ze zasedání školské rady při Gymnáziu Olgy Havlové, 
Ostrava-Poruba, příspěvkové organizace 
dne 8. března 2021 
 
Online (Google Meet):  
 Ing. Alexandra Arencibia, Mgr. Gabriela Mariánková,  
 Ing. Tomáš Kotyza, Ing. Michaela Řeháková,  
 PhDr. Jiří Sovadina 
 
Hosté:       Mgr. Jana Huvarová – ředitelka školy 
            
 
Program: 
 

1. Zahájení  
2. Aktuální informace – průběh distanční výuky, připravenost na přijímací 

zkoušky 
3. Projednání návrhu rozpočtu a Zprávy o činnosti a plnění úkolů za rok 2020 

 
 
ad 1: 
Předsedkyně školské rady zahájila schůzku a seznámila přítomné s programem, který 
byl přijat. 
 
ad 2: Ředitelka školy seznámila přítomné s průběhem distanční výuky, vyzdvihla 
zejména odpovědný přístup učitelů, studentů i rodičů a předala informaci o počtu 
přihlášek zájemců o studium.    
 
ad 3: 
Školská rada projednala návrh rozpočtu a Zprávu o činnosti a plnění úkolů za rok 2020.  
Přítomní byli ředitelkou školy seznámeni s výsledky hospodaření z hlavní a doplňkové 
činnosti. Výsledky hospodaření splňují všechny požadavky, které zřizovatel ukládá.  
Ředitelka školy dále přítomné seznámila s investičními záměry v následujícím období 
– zejména se stavem rekonstrukce další části střech.  
 
 
ad 6: 
Různé  
Předsedkyně ŠR poděkovala přítomným za účast. 
Termín dalšího setkání byl předběžně navržen na poslední týden v srpnu 2021.  
 
 
 
       Ing. Alexandra Arencibia, v. r. 
       předsedkyně školské rady 
 
Zapsal: PhDr. Jiří Sovadina, tajemník ŠR 
V Ostravě-Porubě 8. března 2021 
 
 


